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PROCES-VERBAL 
Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local al Sectorului 6 

din data de 24.05.2024 
 
 
 Lucrările şedinţei au început la ora 13:00 și s-au desfășurat online, în sistem                      
videoconferință, prin aplicația WEBEX. Accesul s-a făcut folosind invitația de participare (link) 
transmisă pe adresa de e-mail a fiecărui consilier local. 

În deschiderea lucrărilor şedinţei s-a făcut apel audio și video și au fost prezenţi                  
22 de consilieri locali din 26 de consilieri locali în funcție, iar pe parcursul şedinţei s-au conectat 
dl Bordei, dl Coșcodaru, d-na Trăistaru și dl Volintiru. A lipsit dl Simion Paul Eduard. 
 Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin poșta 
electronică, prin Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 694 din 10.04.2024, în temeiul 
dispoziţiilor art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (3) lit. a) și alin. (5), art. 135, art. 155 
alin. (1) lit. b) şi lit. e) și ale art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului              
nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, invitația la 
ședință precizând data, ora și locul desfășurării acesteia. 
 Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 899 din 17.05.2024 a fost publicată în                    
ziarul Adevărul din data de 12-14.04.2024, a fost adusă la cunoştinţa publică prin afişare la 
avizierul Primăriei Sectorului 6 și pe site-ul instituţiei și suplimentată prin Dispoziția Primarului 
Sectorului 6 nr. 905 din 21.05.2024 și prin Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 934                    
din 23.05.2024. 
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate pe site-ul 
instituției la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local și pe pagina de 
facebook la adresa facebook.com/PrimariaSectorului6. 
 

Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 899 din 17.05.2024 
 
 
Nr. 
Crt. 

Comisii de 
specialitate 

ale 
C.L. Sector 6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1. 
 

Aprobarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare convocată de 
îndată din data de 22.04.2024 şi a procesului-verbal al ședinței 
extraordinare din data de 29.04.2024. 

2. nr. 4 și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 89/26.03.2024 pentru modificarea Anexei nr. 2 
la  H.C.L. al Sectorului 6 nr. 191/23.07.2019 privind înfiinţarea 
Centrului de Zi pentru Persoane Adulte cu Dizabilităţi prin 
reorganizarea Centrului de Consiliere Psihosocială Persoane    
cu Dizabilităţi, cu modificările şi completările ulterioare 

 

SECTORUL 6 AL MUNICIPIULUI BUCUREŞTI  
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3. nr. 1, nr. 4 și 
nr. 5 

 

Proiect de hotărâre nr. 93/29.03.2024 privind aprobarea costului 
mediu lunar pe grade de dependenţă, a cuantumului contribuţiei lunare 
de întreţinere a persoanelor vârstnice, aprobarea Regulamentului de 
Organizare şi Funcţionare a Centrului pentru Persoane Vârstnice    
„Floare Roşie” şi a Regulamentului de Organizare  şi Funcţionare a 
Centrului pentru Persoane Vârstnice „Sfântul Mucenic Fanurie” 

4. 

nr. 4 și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 96/02.04.2024 pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 232/25.11.2021 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare a Centrului de Zi de 
Recuperare pentru Copii cu Dizabilități ”Împreună” din cadrul    
Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia  Copilului Sector 6 

5. 

nr. 4 și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 98/03.04.2024 pentru modificarea    
H.C.L. al Sectorului 6 nr. 231/2021 privind aprobarea Regulamentului 
de organizare şi funcţionare a Centrului de Zi de Recuperare pentru 
Copii cu Dizabilități ”Ghencea” din cadrul Direcţiei Generale de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6 

6. 

nr. 1, nr. 4 și 
nr. 5 

 

Proiect de hotărâre nr. 100/08.04.2024 privind stabilirea costului 
mediu lunar de întreţinere și a nivelului alocației zilnice de hrană pentru 
persoanele adulte cu handicap îngrijite în Centrul de Abilitare şi 
Reabilitare pentru Persoane Adulte cu Handicap “Uverturii” din cadrul 
Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6, 
în anul 2024 

7. 

nr. 4 și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 125/14.05.2024 privind solicitarea 
împuternicirii exprese a Consiliului Local al Sectorului 6, de către 
Consiliul General al Municipiului București, de a hotărî cu privire la 
înființarea Complexului de Servicii Sociale ”Banca Locală de Alimente 
Sector 6” – instituție publică cu personalitate juridică în subordinea 
Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 6 

8. nr. 1, nr. 4 și 
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 127/15.05.2024 privind aprobarea și finanțarea 
proiectului „Grădinița de vară” 2024 

9. 

nr. 1 și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 115/23.04.2024 privind aprobarea 
documentaţiei tehnice, faza studiu de fezabilitate şi a indicatorilor 
tehnico-economici aferenţi, în vederea execuției lucrărilor de 
protejare/relocare și extindere a reţelelor de canalizare şi alimentare cu 
apă  pentru obiectivul “Modernizare sistem rutier strada ALEȘD 
(tronson între bd. Uverturii –  str. Calea Apeductului),  Sector 6, 
București " 

10. nr. 1 și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 116/23.04.2024 privind aprobarea 
documentaţiei tehnice,  faza studiu de fezabilitate şi a indicatorilor 
tehnico-economici aferenţi, în vederea execuției lucrărilor de 
protejare/relocare și extindere a reţelelor de alimentare cu apă şi 
canalizare pentru obiectivul “Modernizare sistem rutier    
Drumul Belșugului, Sectorul 6, București" 

11. nr. 1 și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 117/23.04.2024 privind aprobarea 
documentaţiei tehnice, faza studiu de fezabilitate şi a indicatorilor 
tehnico-economici aferenţi, în vederea execuției lucrărilor de 
protejare/relocare și extindere a reţelelor de alimentare cu apă şi 
canalizare pentru obiectivul “Modernizare sistem rutier strada    
Valea Cricovului, Sector 6, București" 
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12. 

nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 134/17.05.2024  privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici actualizați pentru obiectivul de investiții „Executarea 
lucrărilor de construire pentru imobil cu consum de energie aproape 
zero (NZEB), respectând Ordinul M.D.R.A.P. nr. 386/2016, cu 
funcțiunea de grădiniță, cu regim de înălțime Ds+P+2E, conform 
H.C.G.M.B. nr. 157/2017” – Grădinița ANL Brâncuși, în vederea 
depunerii în cadrul apelului din programul Regional București – Ilfov 
2021 -2027 

13. 

nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 130/17.05.2024 privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici actualizați pentru obiectivul de investiții „Executarea 
lucrărilor de construire pentru: imobil cu consum de energie aproape 
zero (NZEB), respectând Ordinul M.D.R.A.P. nr. 386/2016, cu 
funcțiunea de grădiniță cu regim de înălțime P+1E, în incinta Școlii 
Gimnaziale "Sfinții Constantin și Elena", în vederea depunerii în cadrul 
apelului din programul Regional București – Ilfov 2021 -2027  

14. 

nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 133/17.05.2024 aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiții „Extindere capacitate 
prin refacere si supraetajare clădire existentă pentru Grădinița    
Hillary Clinton”, în vederea depunerii în cadrul apelului din programul 
Regional București – Ilfov 2021 -2027 

15. 

nr. 4 și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 126/15.05.2024 privind transmiterea imobilului 
identificat cu numărul cadastral 211120, situat în aleea Pravăț nr. 16, 
sector 6, București, din administrarea Administrației Școlilor Sector 6 în 
administrarea Sectorului 6 al Municipiului București, în scopul 
extinderii capacității prin refacerea și supraetajarea clădirii existente 
pentru Grădinița “Hillary Clinton” 

16. 

nr. 1 și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr 137/17.05.2024 privind aprobarea depunerii 
proiectului cu titlul „Infrastructura educațională modernă -      
Grădinița Constantin Brâncuși” în cadrul apelului din Programul 
Regional București-Ilfov 2021-2027 și aprobarea cheltuielilor legate de 
proiect 

17. 

nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 131/17.05.2024 privind aprobarea depunerii 
proiectului cu titlul „Infrastructura educațională modernă - Grădinița 
Constantin și Elena” în cadrul apelului din Programul Regional 
București-Ilfov 2021-2027 și aprobarea cheltuielilor legate de proiect 

18. 

nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 132/17.05.2024 privind aprobarea depunerii 
proiectului cu titlul „Infrastructura educațională  modernă - Grădinița 
Hillary Clinton” în cadrul apelului din Programul Regional București-
Ilfov 2021-2027 și aprobarea cheltuielilor legate de proiect 

19. 

nr. 1 și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 128/15.05.2024 privind modificarea și 
completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 al Municipiului 
București nr. 164/30.06.2022 privind aprobarea proiectului „Extinderea 
Sistemului de Colectare Separată a Deșeurilor la nivelul Sectorului 6 al 
Municipiului București” și a cheltuielilor legate de proiect,  
cu modificările și completările ulterioare 

20. 

nr. 4 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 119/23.04.2024 de aprobare a Criteriilor pentru 
stabilirea ordinii de prioritate în soluţionarea cererilor de locuinţe şi în 
repartizarea locuinţelor pentru tineri, destinate închirierii, în Sectorul 6 
al Municipiului București 
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21. 
nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 135/17.05.2024 privind aprobarea Bugetului de 
venituri şi cheltuieli al societății cu răspundere limitată  ECO 
COMPLEX  VEST S.R.L. pe anul 2024 

22. 
nr. 5 

 

Proiect de hotărâre nr. 123/13.05.2024 privind împuternicirea expresă 
a Consiliului Local al Sectorului 6 de către Consiliul General al 
Municipiului București să instituie taxa specială pentru emiterea 
acordului unic  

23. nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 136/17.05.2024 privind declanșarea procedurii 
de selecţie pentru administratorii Centrului de Inovare și    
Proiectare Urbană Sector 6 S.R.L., pentru mandatul 2024-2028 

24. nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 138/17.05.2024 privind declanșarea procedurii 
de selecţie pentru administratorii ECO-COMPLEX VEST S.R.L., 
pentru mandatul 2024-2028 

25.  Întrebări și interpelări. 
 

Anexă la D.P. Sectorului 6 nr.  905/21.05.2024 
Suplimentarea Ordinii de zi a ședinței ordinare din data de 24.05.2024, ora 1300 

 

 

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate 

C.L.           
Sector 6 

ORDINEA DE ZI 

1.  nr. 5 
Proiect de hotărâre nr. 139/20.05.2024 privind alegerea preşedintelui    
de şedinţă pentru ședința ordinară din data de 24.05.2024 

2. nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 140/20.05.2024 privind constatarea încetării    
de drept, înainte de expirarea duratei normale, a mandatului de consilier 
local al domnului Lucian Dubălaru şi vacantarea locului de consilier local 
în cadrul Consiliului Local al Sectorului 6 al municipiului București  

3.  nr. 5 
Proiect de hotărâre nr. 141/20.05.2024 privind alegerea preşedintelui    
de şedinţă pentru perioada 25 mai - 25 august 2024                             

4. 

   
nr. 1 și nr. 5 

 

Proiect de hotărâre nr. 143/21.05.2024 privind aprobarea Studiului     
de Fezalibilitate și a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului     
de investiții „Realizarea Laboratorului de Imagistică în cadrul 
extinderii Centrului de Sănătate „Sfântul Nectarieˮ și amplasare post 
trafo în incintă” 

5. 

 
nr. 4 şi nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 144/21.05.2024 privind transmiterea imobilului 
identificat cu numărul cadastral 210283 situat în b-dul Uverturii nr. 81, 
sector 6, București, din administrarea Direcției Generale de Asistență 
Socială și Protecția Copilului Sector 6 în administrarea Sectorului 6 al 
Municipiului București, în scopul dezvoltării programelor de screening în 
cadrul Centrului de Sănătate Multifuncțional ”Sfântul Nectarie” 
 

6. 

 
nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 145/21.05.2024 privind aprobarea parteneriatului 
între Sectorul 6 al Municipiului București și Centrul de Sănătate 
Multifuncțional ”Sfântul Nectarie”, în vederea depunerii în cadrul 
Programului Sănătate și realizării în comun a proiectului cu titlul 
Dezvoltarea programelor de screening în cadrul Centrului    
de Sănătate Multifuncțional „Sfântul Nectarie”,    
cod MySMIS2021/SMIS2021+319165 
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Anexă la D.P. Sectorului 6 nr.  934/23.05.2024 

Suplimentarea Ordinii de zi a ședinței ordinare din data de 24.05.2024, ora 1300 

 

 

 
Dl Demirel Spiridon, secretar general: Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri!                   

Ne scuzăm pentru întârziere, am avut o mică problemă tehnică. Vom începe şedinţa noastră de 
astăzi cu efectuarea prezenţei!  

Sunt 22 de consilieri prezenți. Lipsesc dl Bordei, dl Coșcodaru, dl Simion Paul Eduard, 
d-na Trăistaru și dl Volintiru.  

Dl Gheorghe Ciontu, consilier local: Domnul secretar, aș vrea să intervin din partea 
grupului P.S.D.. Cei care sunt prezenți și au intrat în teleconferință, toți vor să voteze în scris. 
Unii și-au exprimat preferința în mod direct, dar unii nu și eu fac precizarea că toți care și-au 
exprimat sau nu și-au exprimat dorința, votează în scris toată ordinea de zi.  Este o chestiune de 
participare posibilă sau imposibilă. 

Dl Demirel Spiridon: Am înțeles, sunt de acord cu dumneavoastră, doar că o să fie greu 
de urmărit dacă sunt atât de mulți, mai ales că domnul Bordei n-a intrat deloc, domnul Simion 
Paul Eduard la fel, domnul Coșcodaru intră mai târziu.  

Dl Gheorghe Ciontu: Eu nu vorbesc de cei care n-au intrat.  
Dl Demirel Spiridon: Am înțeles! Deci, să luăm act că tot grupul P.S.D. va vota în 

scris?  
Dl Gheorghe Ciontu: Da. 
Dl Demirel Spiridon: Bun. Mulțumesc!  
Dl Gicu Zainea, consilier local: Chiar și așa, domnul secretar, dumneavoastră trebuie să 

ne spuneți votul fiecăruia, să spuneți cum și-a exprimat votul în scris pentru că trebuie precizat și 
în ședință, ca să îl auzim și noi. Nu este un vot secret. 

Dl Demirel Spiridon: Nu. O să anunț de fiecare dată când cineva a votat pe chat,                 
în scris. 

O să intrăm în discuțiile pe ordinea de zi. Deoarece domnul președinte ales, dl Dubălaru, 
este demisionar, am să vă prezint eu dispoziția numărul 899 prin care domnul primar a convocat 
Consiliului Local în ședință ordinară în data de 24 mai. De asemenea, aceasta a fost suplimentată 
prin dispoziția nr. 905 din 21 mai și o a doua suplimentare în data de 23 mai, prin dispoziția 

7. 

 
nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 142/21.05.2024 de preluare prin novație, de către 
Sectorul 6 al Municipilui București, a contractelor de furnizare de servicii 
de telefonie fixă/mobilă și internet încheiate la nivelul instituțiilor publice 
cu personalitate juridică aflate în subordinea Consiliului Local al 
Sectorului 6 cât și la nivelul unităților de învățământ preuniversitar de stat 
din Sectorul 6 al municipiului București 

8. 
nr. 1, nr. 4 

și nr. 5 
Proiect de hotărâre nr. 91/26.03.2024 pentru aprobarea finanțării 
nerambursabile din bugetul local al Sectorului 6 a proiectelor culturale în 
anul 2024 

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate 

C.L.           
Sector 6 

ORDINEA DE ZI 

1. 
 nr.  4 și  

nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 146/23.05.2024 privind aprobarea demersurilor 
pentru înființarea unității de învățământ preuniversitar de stat din     
Sectorul 6 cu nivel de învățământ preșcolar, cu denumirea Grădinița 
,,Albinuțele”, cu sediul în București, Str. Centurii nr. 4, Sector 6 
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numărul 934. Vă supun la vot dispoziția nr. 934, cea de-a doua suplimentare a ordinii de zi. 
Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ. Voturi 
„pentruˮ?       Cu 22 de voturi „pentruˮ, dispoziția numărul 934 a fost aprobată.  

Înainte de a supune la vot dispoziția nr. 905 de suplimentare a ordinii de zi de astăzi,     
24 mai, există nota de retragere a domnului primar, pentru proiectul numărul 141 din 20.05.2024 
privind alegerea președintelui de ședință pentru perioada 25 mai - 25 august și în aceste condiții 
dispoziția nr. 905 va avea 7 proiecte în loc de 8 și vă supun la vot și această dispoziție cu 
suplimentarea ordinii de zi. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ?            
O „abținereˮ (dl Zainea). Voturi „pentruˮ? Suntem 23 de consilieri prezenți cu dl Bordei.            
Cu 22 de voturi „pentruˮ și o “abținere”, dispoziția numărul 905 a fost aprobată.   

Și avem dispoziția numărul 899 din 17 mai, dispoziția inițială de convocare a Consiliului 
Local. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ?  Nu sunt „abțineriˮ. Voturi 
„pentruˮ? Cu 23 de voturi “pentru”, dispoziția numărul 899 a fost aprobată.  

Înainte de a vota în ansamblu ordinea de zi, am să vă rog să fiți de acord cu mutarea 
punctului 1 al dispoziției 905, adică proiectul de hotărâre numărul 139 din 20.05.2024, să îl 
introducem primul, ca prim punct pe ordinea de zi, pentru alegerea președintelui pentru ședința 
de astăzi. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ?  Nu sunt „abțineriˮ. 
Voturi „pentruˮ? Cu 23 de voturi “pentru”, propunerea a fost aprobată.  

Dl Traian Pană, consilier local: Propun ca ultimul punct “întrebări și înterpelări” să fie 
ultimul punct după ordinea de zi suplimentară. 

Dl Demirel Spiridon: Adică celelalte puncte ale ordinii de zi suplimentare numărul 1 și 
numărul 2 să fie în continuarea punctului 24 al ordinii de zi din 17 mai. 

Dl Traian Pană: Corect, domnule secretar!  
Dl Demirel Spiridon: Vă mulțumesc! Sunt voturi „împotrivăˮ pentru această propunere? 

Un vot „împotrivăˮ (dl Zainea). „Abțineriˮ?  Nu sunt „abțineriˮ. Voturi „pentruˮ? Cu 22 de 
voturi “pentru” și un vot „împotrivăˮ, propunerea a fost aprobată.  

Începem ordinea de zi de astăzi cu alegerea președintelui de ședință pentru ședința 
ordinară din data de 24 mai. Vă rog propuneri! 

Dl Alin Constantin Copaci, consilier local: Grupul P.N.L. o propune pe                     
doamna consilier Adina Nicolescu! Mulțumesc! 

Dl Demirel Spiridon: Mulțumesc și eu! Mai sunt alte propuneri? Dacă nu mai sunt alte 
propuneri, vă supun la vot propunerea grupului P.N.L., ca doamna Nicolescu Adina să fie 
președintele de ședință pentru această ședință ordinară. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi 
„împotrivăˮ. „Abțineriˮ?  Nu sunt „abțineriˮ. Voturi „pentruˮ? Cu 23 de voturi “pentru”, doamna 
Nicolescu Adina este prima doamnă președinte de când sunt eu secretar general. Felicitări!              
Vă rog, doamna președinte, aveți cuvântul! 

D-na Adina Nicolescu, președinte de ședință: Mulțumesc!  
Trecem la primul punct pe ordinea de zi, aprobarea proceselor-verbale. Dl Secretar,   

aveți cuvântul! 
Dl Demirel Spiridon: Aprobarea proceselor-verbale de ședință din data de 22 aprilie 

anul curent, ședința extraordinară a Consiliul Local. Dacă sunt discuții pe acest proces-verbal? 
Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot procesul-verbal al ședinței extraordinare cu convocare de 
îndată din data de 22 aprilie. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ?                
Nu sunt „abțineriˮ. Voturi „pentruˮ? Cu 23 de voturi “pentru”, acest proces-verbal a fost 
aprobat. 

Și de asemeni procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 29.04.2024. Dacă sunt 
discuții pe acest proces-verbal? Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot procesul-verbal.             
Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ.                     
Voturi „pentruˮ? Cu 23 de voturi “pentru”, acest proces-verbal a fost aprobat. 

Doamna președinte, aveți cuvântul! 
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D-na Mihaela Ana Maria Ștefan, viceprimar: Dacă se poate, vă rog, repetați forma de 
vot pentru cei care vor vota în scris, că au început să pună liste de proiecte. 

Dl Demirel Spiridon: Am rugămintea ca doamnele și domnii consilieri care votează în 
chat să voteze pentru fiecare proiect, nu să vină cu o listă de proiecte că nu știu ale cui sunt. O să 
vă rog ca fiecare, individual, să voteze la fiecare proiect. Mulțumesc! 

Dl Tiberiu Stanciu, consilier local: Bună ziua, în dreptul numelui scrie în jos proiectele. 
Nu scrie? 

Dl Demirel Spiridon: Nu scrie. Noi vedem 21 pentru, 123… Nu se poate vota în avans 
și de aceea am și rugat fiecare consilier care dorește să voteze în chat… 

Dl Tiberiu Stanciu: Bine, scuzați-ne domnul secretar, o să ne chinuim puțin și o să 
spunem la fiecare.  

Dl Demirel Spiridon: Mulțumesc frumos pentru înțelegere!  
Dl Alexandru Teodor Bojdan, consilier local: Domnule președinte, luați în considerare 

posibilitatea organizării, convocării unei ședințe pe whatsapp. Să transmitem pe whatsapp 
voturile și să nu ne mai prezentăm.  

D-na Adina Nicolescu: Haideţi să trecem, vă rog, la ordinea de zi! Aș vrea să vă propun 
aceeași modalitate ca la ședințele trecute, în sensul că, dacă nu sunt discuții generale să trecem la 
votarea proiectelor în ansamblul lor. Este cineva „împotrivăˮ? Nu sunt voturi „împotrivăˮ. 
„Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ. Voturi „pentruˮ? Cu 23 de voturi “pentru”, propunerea a fost 
aprobată. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotarare nr. 89/26.03.2024 pentru 
modificarea Anexei nr. 2 la H.C.L. al Sectorului 6 nr. 191/23.07.2019 privind înfiinţarea 
Centrului de Zi pentru Persoane Adulte cu Dizabilităţi prin reorganizarea Centrului                    
de Consiliere Psihosocială Persoane cu Dizabilităţi, cu modificările şi completările ulterioare.  

Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții o să vă rog să trecem la vot.  
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Doamna președinte, voiam doar o clarificare din partea 

D.G.A.S.P.C. că modificarea adusă ROF-ului este eliminarea unui post de șofer.  
D-na Adina Nicolescu: Da, dacă este cineva de la D.G.A.S.P.C. online?                      

Vă rog, doamna director! 
D-na Gabriela Schmutzer, director general, Direcția Generală de Asistență Socială 

şi Protecția Copilului Sector 6: Postul de șofer din structura acelui centru a fost trecut la 
administrativ acolo unde-i este locul. Deci, nu s-a eliminat complet postul, ci a trecut din 
structura centrului în structura Direcției Administrative, respectiv la Serviciul Tehnic.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumesc! Mai sunt alte discuții? Dacă nu, vă propun să trecem 
la vot. Vă rugăm, domnul secretar! 

Dl Demirel Spiridon: 23 de voturi “pentru” acest proiect.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 23 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  
Trecem la următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 93/29.03.2024 

privind aprobarea costului mediu lunar pe grade de dependenţă, a cuantumului contribuţiei 
lunare de întreţinere a persoanelor vârstnice, aprobarea Regulamentului de Organizare                     
şi Funcţionare a Centrului pentru Persoane Vârstnice „Floare Roşie” şi a Regulamentului de 
Organizare  şi Funcţionare a Centrului pentru Persoane Vârstnice „Sfântul Mucenic Fanurie”. 

Discuții dacă sunt, vă rog? 
Dl Cătălin Volintiru, consilier local: Îmi cer scuze! Bună ziua, doamna președinte și 

domnule secretar! Vă rog să mă luați și pe mine în considerare începând cu acest proiect.  
Dl Demirel Spiridon: Mulțumesc, domnul Volintiru! Suntem 24 în acest moment.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Dorește cineva să intervină? Vă rog, domnul 

Bojdan! 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Mulțumesc mult! Am avut o discuție în cadrul comisiei 

1 cu un reprezentat D.G.A.S.P.C. și a rămas ceva de clarificat. Mai exact, costul mediu lunar pe 
persoană vârstnică încadrat în gradul I de dependență. Aici, pe linia trei, materiale curățenie, 
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servicii de curățenie costul este mai mic decât gradul II și III. A rămas ca doamna de la 
D.G.A.S.P.C. să ne clarifice dacă este o eroare materială sau într-adevăr este corect. 

D-na Adina Nicolescu: Doamna director, puteți să răspundeți acum, vă rog! 
 D-na Gabriela Schmutzer: Este o eroare materială. Au corectat colegii mei. Deci, suma 

corectă este 159,03. 
 Dl Alexandru Teodor Bojdan: În acest caz trebuie corectat și totalul cheltuielilor 

pentru gradul I de dependență, doamna director! 11.3077,09 este într-adevăr totalul, dar cu 
valoarea anterioară 153 lei pe linia trei. 

D-na Gabriela Schmutzer: Totalul este 11.383,12. 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: OK! Mulțumesc, pentru confirmare! Ca să știm ce 

votăm corect.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Mai sunt alte intervenții? 
Dl Alin Constantin Copaci, consilier local: Domnul secretar, vă întreb, n-ar trebui făcut 

sub formă de amendament propus de domnul consilier Bojdan și să votăm?  
Dl Demirel Spiridon: Din câte am înțeles eu, corectura a fost făcută deja de către colegii 

de la D.G.A.S.P.C. înainte de ședința de astăzi.  
Dl Alin Constantin Copaci: Da, mulțumesc! 
Dl Demirel Spiridon: Mulțumesc! Trecem la vot. 
Se intră în procedură de vot 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Sunt “pentru”, cu corectura adusă. Mulțumesc! 
Dl Demirel Spiridon: În regulă, mulțumesc! Deci, avem 23 de voturi “pentru” și un vot 

“împotrivă”.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 23 de voturi “pentru” și un vot “împotrivă”                

(dl Desculţescu), proiectul numărul 93 a fost adoptat.  
Trecem la următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărîre nr. 96/02.04.2024 pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 232/25.11.2021 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare a Centrului de Zi de Recuperare                     
pentru Copii cu Dizabilități ”Împreună” din cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă Socială                 
şi Protecţia  Copilului Sector 6. 

Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, vă rog să trecem la vot! Dl Secretar 
general, vă rog! 

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Sunt 23 de voturi „pentruˮ și un vot „împotrivăˮ.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 23 de voturi „pentruˮ și un vot „împotrivăˮ                      

(dl Desculțescu), proiectul a fost adoptat.  
  Trecem la următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 98/03.04.2024 
pentru modificarea H.C.L. al Sectorului 6 nr. 231/2021 privind aprobarea Regulamentului de 
organizare şi funcţionare a Centrului de Zi de Recuperare pentru Copii cu Dizabilități 
”Ghencea” din cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6. 

Discuții dacă sunt, vă rog?  Domnul consilier Bojdan, vă rog!  
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Mulțumesc, doamna președinte! O întrebare, pentru 

D.G.A.S.P.C.. Printre modificările aduse la articolul 10 din R.O.F., observ eliminarea unui post 
de kinetoterapeut. Având în vedere Ordinul nr. 82/2019, voiam să întreb de ce a fost eliminat 
acest post de kinetoterapeut și cum va afecta acest lucru recuperarea celor 52 de copii care 
beneficiază lunar de serviciile centrului? Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Doamna director, puteți să răspundeți, vă rog?  
D-na Gabriela Schmutzer: Da! Deci, postul de kinetoterapeut era un post vacant de 

multă vreme. Noi l-am scos în repetate rânduri la concurs și nu s-a prezentat nimeni și în 
condițiile în care s-a pus problema reducerii posturilor vacante, am procedat la aceasta. Există 
alți kinetoterapeuți în instituție care pot desfășura activitate în centrul respectiv.  

D-na Adina Nicolescu: Domnul consilier Bojdan!  
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Dl Alexandru Teodor Bojdan: Da, mulțumesc! Am obținut confirmarea.  
D-na Adina Nicolescu: Mai departe, mai sunt alte intervenții? Dacă nu, vă propun să 

trecem la vot. 
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 24 de voturi „pentruˮ și un vot „împotrivăˮ. Suntem 25 de 

consilieri prezenți în acest moment, a intrat dl Coşcodaru. Doamna președinte, vă rog! 
D-na Adina Nicolescu: Cu 24 de voturi „pentruˮ și un vot „împotrivăˮ (dl Desculțescu),  

proiectul a fost adoptat.  
Trecem la următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotarare nr. 100/08.04.2024 

privind stabilirea costului mediu lunar de întreţinere și a nivelului alocației zilnice de hrană 
pentru persoanele adulte cu handicap îngrijite în Centrul de Abilitare şi Reabilitare                     
pentru Persoane Adulte cu Handicap “Uverturii” din cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă 
Socială şi Protecţia Copilului Sector 6, în anul 2024.  

Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot.  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Dl Gâdiuță vă vedem, dar nu vă auzim. În aceste condiții, suntem 

24 de consilieri la acest proiect și avem 23 de voturi „pentruˮ și un vot împotrivă.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 23 de voturi „pentruˮ și un vot „împotrivăˮ                 

(dl Desculțescu), proiectul a fost adoptat. 
 Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotarare nr. 125/14.05.2024 privind 

solicitarea împuternicirii exprese a Consiliului Local al Sectorului 6, de către Consiliul General 
al Municipiului București, de a hotărî cu privire la înființarea Complexului de Servicii Sociale 
”Banca Locală de Alimente Sector 6” – instituție publică cu personalitate juridică                     
în subordinea Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 6.  

Discuții dacă sunt?  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Am eu o întrebare pentru doamna director, ca să știm 

toți care este stadiul lucrărilor și când preconizează că va putea funcționa banca. Mulțumesc!  
D-na Adina Nicolescu: Doamna director, vă rog! 
D-na Gabriela Schmutzer: Vă spun procentual cu exactitate, în jur de 90%. Când va 

putea funcționa, este destul de improbabil, pentru că mai sunt destule etape. Una dintre ele o 
treceți dumneavoastră astăzi. Așteptăm, după aceea, avizul Consiliului General, după care putem 
înființa cu adevărat Banca Locală de Alimente, după care putem să scoatem posturi la concurs, 
după care urmează să facem licențiere și toate celelalte, probabil undeva în toamnă, ceva de 
genul octombrie, într-un termen destul de optimist. 

 D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Era doar ca să fie tot consiliu la curent, fiind vorba 
de un proiect care a fost inițiat în mandatele trecute și pe care, iată, reușim să-l finalizăm. 
Mulțumesc, doamna director!  

D-na Gabriela Schmutzer: Cei interesați or să vadă un anunț înainte, ca să poată să aibă 
acces pe șantier, să fie însoțit de cineva de la noi, pot merge să vadă ce este acolo, chiar.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Este o idee bună!  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim mult! Mai dorește cineva să intervină? 
Vă propun să trecem la vot.  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 24 de voturi „pentruˮ, un vot „împotrivăˮ.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 24 de voturi „pentruˮ și un vot „împotrivăˮ                  

(dl Desculțescu), proiectul a fost adoptat.  
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 127/15.05.2024 privind 

aprobarea și finanțarea proiectului „Grădinița de vară” 2024. 
Aici avem un amendament depus de către domnul Alexandru Gâdiuță, o să-l rog                     

să-l citească dumnealui!  
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Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță, viceprimar: Vă mulțumesc! Am făcut acest 
amendament pentru că am primit mai multe mesaje, mai multe observații, în perioada în care a 
fost în dezbatere publică proiectul, în legătură cu includerea în program a Grădiniței nr. 273, 
practic, acoperirea zonei Ghencea, Prelungirea Ghencea și a părții din Drumul Taberei care este 
în proximitatea acelei grădinițe și amendamentul vizează fix acest lucru și anume, completarea 
anexei cu următorul rând care să conțină Grădinița nr. 273 pentru luna iulie a anului 2024,               
cu 340 de locuri, 35 de angajați personal didactic, două persoane angajat didactic auxiliar                     
și 22 de persoane nedidactic, cu un buget estimat de 500.000 lei. Bugetul se va suplimenta 
corespunzător, iar numerotarea va suferi modificările aferente. Mulțumesc frumos!  

D-na Adina Nicolescu: Dorește cineva să intervină? Doamna viceprimar?  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Da! Eu aș vrea să vorbim cu cineva de la 

Administrația Școlilor, dacă se se poate, pentru că știu bine cum a fost procedura pentru a stabili 
grădinițele, s-au ocupat, în special, inspectoratul împreună cu directorii de grădiniță, deci, nu      
mi-e clar cum și unde au ajuns aceste sesizări pentru că eu știu că s-a făcut prima dată o mapare 
a nevoii în rândul părinților din grădinițe și separat, inspectoratul împreună cu directorii, au 
stabilit lista grădinițelor. Şi aș mai vrea să mai fac o mențiune. Observați că bugetul este foarte 
mare, sunt peste 7 milioane și diferențele se datorează creșterii salariilor personalului didactic, 
asta este, ni-l asumăm, nu este nicio problemă, dar nu mi-e clar cum am ajuns în situația aceasta 
și aș vrea să știu dacă există o adresă scrisă de la inspectorat sau de la Grădinița nr. 273 legat              
de această… 

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Dacă îmi permiteți!  
D-na Adina Nicolescu: Da, vă rog, dl viceprimar! 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Într-adevăr, bugetul este semnificativ anul acesta,                 

dar cred că trebuie să prioritizăm cu toții infrastructura școlară și programele educaționale                     
și anul trecut, prin acel proiect, feedback-ul pe care l-am primit cu toții a fost foarte bun, au fost 
încântați atât copiii, cât și părinții și personalul din unități, deci, cred că e păcat să nu continuăm 
acest proiect, preluând, practic, toate nevoile și necesitățile. Și anul trecut Grădinița nr. 273 a 
fost parte a acestui program cu numărul pe care l-am menționat mai devreme. Mulțumesc!  

D-na Gabriela Popescu, consilier local: Doamna președinte, dacă îmi dați voie!  
D-na Adina Nicolescu: Numai puțin, vă rog, să răspundă domnul director de la 

Administrația Școlilor, vă rog! Domnul director Florin Păun, sunteți online? Va vedem, dar nu 
știm dacă ne auziți.   

Dl Florin Păun, director executiv Administrația Școlilor Sector 6: Da! Bună ziua! 
Sunt online, da!          

D-na Adina Nicolescu: Vă rog să-i răspundeți doamnei viceprimar, Mihaela Ștefan!             
Dl Florin Păun: Da, pot confirma tot ce a afirmat d-na viceprimar. Solicitările s-au 

formulat de la grădinițe către inspectorat, s-au centralizat și inspectoratul a trimis către 
Administrația Școlilor Sector 6 toate grădinițele care vor participa în program. Se pare că                     
în acest an avem un număr mai mare alocat de beneficiari, de copii, sunt undeva în jur de 3700, 
vizavi de anul trecut, nu mai știu exact care era cifra, dar era mai mică semnificativ. În acest 
moment, inspectoratul a analizat și a alocat, inclusiv cadrele didactice, pentru a participa la 
programul “grădiniței de vară”. Cred că ar fi dificil, dar asta nu ține de noi, să refacă această 
analiză și să facă o modificare. Lucrurile nu țin de noi în acest moment. Mulțumesc!  

D-na Adina Nicolescu: Da, mulțumim! Îmi cer mii de scuze, dar aș vrea eu să vă întreb 
ceva. Nu aveți solicitare de la Grădinița nr. 273, nu știu dacă ați menționat acest lucru, deoarece                
n-am auzit tot răspunsul, dar vă rog mult, dacă puteți, să-mi răspundeți acum!  

Dl Florin Păun: Deci, nu avem solicitare, dar nu pentru că nu ni s-au solicitat în mod 
special nouă. Solicitările grădiniței se duc la I.S.M.B., nu către Admistrația Școlilor.                             

D-na Adina Nicolescu: Deci, să înțelegem că Grădinița nr. 273 nu a solicitat către 
inspectorat?  

Dl Florin Păun: Nu știu să răspund la această întrebare, nu am informația. 
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D-na Adina Nicolescu: Doamna consilier Popescu Gabriela, vă rog!  
D-na Gabriela Popescu: Mulțumesc! Eu voiam să-l întreb pe domnul viceprimar 

Gâdiuță dacă are cunoștință de faptul că, pentru luna iulie s-au depus cereri la Grădinița nr. 273,                
de către părinți și câte sunt. Mulțumesc!  

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Da, am cunoștință că există cereri depuse și cunoștință  
că există cereri depuse inclusiv la alte unități care nu sunt incluse în acest moment în program. 
Nu cunosc numărul lor.  

D-na Gabriela Popescu: Și câte sunt, dacă tot cunoașteți…  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Numărul lor nu-l am, cum am specificat mai devreme.                        
D-na Adina Nicolescu: Bun! Mulțumim! Domnul consilier, Zainea Gicu, mai doriți să 

interveniți?  
Dl Gicu Zainea, consilier local: Fiți amabilă, din câte am înțeles procedura, nu este, 

cumva, pe care noi o putem verifica, ceea ce înseamnă că poate 273 este mai nou, dar atât timp 
cât avem o solicitare către domnul viceprimar, cred că ar trebui să o introducem. Mulțumesc!  

D-na Adina Nicolescu: Și noi mulțumim! Doamna viceprimar, vă rog!  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Ca să fie foarte clar, nu se opune nimeni la acest 

proiect, vrem să-l continuăm și vreau doar să stabilim foarte clar care au fost pașii pentru a 
ajunge la forma aceasta de proiect. Fiecare director de grădiniță a mapat, împreună cu părinții 
copiilor, nevoia pentru grădinița de vară. Separat, la inspectorat, împreună cu directorii de 
grădiniță s-au făcut alocările, astfel încât să se acopere toate zonele. Înțeleg de la doamna 
director de la 273, că dânsa nu a solicitat să fie grădiniță de vară pentru că nu are personal 
didactic sau auxiliar. Acum, eu v-aș propune așa, unu, să aprobăm acest proiect în forma aceasta, 
să ne lămurim cu inspectoratul și cu grădinița dacă vrea cu adevărat să vină și să fie grădiniță de 
vară și dacă se confirmă toate aceste lucruri, să revenim în consiliu cu un proiect de modificare. 
Timp, avem, fondurile există, dar aș vrea să fie claritate pe acest subiect. Din nou, nevoia a fost 
mapată la nivelul fiecărei grădinițe, deci, toată lumea a fost întrebată, toți părinții care au copii în 
grădinițele din Sectorul 6 au fost întrebați, de aici și numărul de locuri din proiect. Deci, din nou, 
nu se opune nimeni, dar vreau să avem claritate pe subiect. Din discuțiile pe care eu le-am avut 
cu doamna director, dânsa spune că nu a vrut să fie grădință de vară, tocmai din lipsă de 
personal, și atunci v-aș propune așa, să votăm proiectul în forma lui, să ne clarificăm împreună 
cu domnul viceprimar, cu doamna director și cu domnul/doamna inspector și dacă într-adevăr se 
confirmă și doamna director de la 273 face rost de personal, intrăm cu un nou proiect de hotărâre 
pentru a amenda acest proiect. Nu văd unde este problema, mai ales că proiectul grădinițelor de 
vară începe din iulie, deci, timp avem, dacă sunteți de acord.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim, doamna viceprimar! Domnul viceprimar, aș vrea să 
vă întreb dacă vă mențineți amendamentul, să-i răspundeți doamnei viceprimar!  

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Da, normal că-mi mențin amendamentul pentru că știu 
că există această cerere și această nevoie în zona Ghencea, Prelungirea Ghencea. Faptul că ar 
putea fi o problemă în zona administrativă, pentru că am discutat și eu cu doamna director și tot 
personalul didactic și înțeleg că și personalul didactic auxiliar este dornic să participe în acest 
proiect. Există niște probleme de ordin administrativ, dar sunt convins că aceste probleme de 
ordin administrativ, nu mai știu exact, administratorul sau contabilul are o problemă medicală în 
acea perioadă, sunt niște chestiuni care cu sprijinul inspectoratului se pot rezolva. La grădinița 
273 este relocată o altă unitate în prezent, deci, în acel spațiu chiar se pot face activitățile din 
cadrul programului “Grădiniță de vară”. Mai mult, noi, acum, suntem chiar în punctul în care 
asigurăm, practic, pornirea acestui program, dar în desfășurarea lui el se poate adapta, pentru că 
există o prevedere pe care am trecut-o și în proiectul de anul trecut, când am fost inițiator și a 
fost menținută, grupele și tot programul este flexibil în funcție de frecvență și în funcție de 
solicitări care apar sau nu apar. Deci, foarte bine se poate include Grădinița nr. 273. Dacă nu vor 
fi atât de multe solicitări pe cât se preconizează, pot să fie reduse grupele și acest lucru se poate 
face la oricare dintre unitățile care sunt incluse în program.  
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D-na Adina Nicolescu: Da! Mulțumim mult, domnul viceprimar Gâdiuță!  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Eu nu mai am întrebări, vreau doar să subliniez că de 

la toate grădinițele s-au depus cereri, tocmai pentru că aceasta a fost modalitatea de lucru și anul 
trecut și anul acesta, să aflăm nevoia pentru cele două luni. Cererile de la toate grădinițele s-au 
comasat și s-au împărțit pe grădinițe, într-o discuție purtată între inspectorat și directorii de 
grădiniță, iar finalul acelor discuții ne-a fost adresat și în baza lui s-a făcut acest proiect și așa am 
făcut și calculul bugetului pentru el.  

D-na Adina Nicolescu: Da. Domnul consilier, Alin Copaci are mâna ridicată. Vă rog, 
domnul consilier, doriți să interveniți?  

Dl Alin Copaci, consilier local: Mulțumesc, doamna președinte! Vreau să mi se 
confirme încă o dată, de către doamna viceprimar și de către domnul director, că se poate veni, 
în cazul în care se descoperă necesități noi, cu modificarea proiectului, deci, există timpul util 
necesar? Mulțumesc!  

D-na Adina Nicolescu: Da. O să-l rog pe domnul director să răspundă,                     
doamna viceprimar a ieșit puțin și va reveni imediat.  

D-na Aurelia Surulescu, consilier local: Doamna președinte, dacă îmi permiteți,                      
aș dori și eu o mică intervenție!  

D-na Adina Nicolescu: Numai puțin, să răspundă la întrebarea domnului consilier 
Copaci și ulterior, interveniți!  

D-na Aurelia Surulescu: Sigur! Vă mulțumesc!  
D-na Adina Nicolescu: Cu plăcere!  
Dl Florin Păun: Da. Având în vedere procedura care a existat în acest an, nu vă pot 

confirma pentru că nu știu sigur dacă se poate face o intervenție. Din câte înțeleg, acest număr de 
beneficiari și numărul de grădinițe este făcut de inspectorat. Nu știu dacă inspectoratul, în acest 
moment, mai are posibilitatea să facă modificări. Noi, practic, am făcut propunerea la solicitarea 
inspectoratului. Vă mulțumesc!  

Dl Alin Copaci: Vă mulțumesc și eu!  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Doamna viceprimar, vă rog!  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Deci, reiau ce am spus mai devreme și ce a spus 

inclusiv, domnul viceprimar. Există această flexibilitate, proiectul va demara în iulie. Dacă se 
confirmă nevoia pentru 273, putem să revenim în luna iunie și pentru altele, bineînțeles, cu un 
proiect de modificare a acestui proiect pentru a le include. Eu nu am nimic împotrivă, dar vreau 
claritate, mai ales că știu că au fost discuții, din nou, la nivelul grădinițelor și la nivelul 
inspectoratului, de aceea am ajuns cu proiectul în forma aceasta în fața Consiliului Local. Nu mă 
opun la participarea nici unei noi grădinițe, vreau doar claritate și m-aș bucura dacă, după o 
discuție aplicată cu inspectoratul și cu Grădinița nr. 273, luăm o decizie, venim din nou în fața 
consiliului cu un nou proiect, pentru că, chiar dacă este campanie, nu o să închidem primăria sau 
Consiliul Local. Mulțumesc!  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim, doamna viceprimar! Doamna consilier,                     
Aurelia Surulescu dorea să intervină?  

D-na Aurelia Surulescu: Da, sigur că da! Bună ziua, stimați colegi! Știu că intervenția 
mea nu are legătură cu Grădinița nr. 273, dacă îi zic bine numărul, însă, fiind vorba de program 
de vară la grădinițe, aș vrea să reamintesc că la Grădinița nr. 217 vor fi 10 clase, din câte știu, 
pentru programul de vară. Conducerea grădiniței a făcut o notă de fundamentare pentru 
înlocuirea gardului care, știți cu toții sau cine știe, nu arată deloc bine și se pot întâmpla 
accidente. Pe copii nu poți să-i oprești să se sprijine sau să se joace pe lângă gard. Vă rog să 
aveți în vedere pentru următoarea rectificare, o să mă îngrijesc și eu să găsim cumva o soluție, 
măcar dacă nu-l înlocuim, să-l șmirgheluim și să-i dăm o vopsea și să întărim cu sudură acolo 
unde este șubred și unde cade, să nu mai legăm cu sârme și alte intervenții nesănătoase. 
Mulțumesc frumos!  
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D-na Adina Nicolescu: Mulțumim, doamna Aurelia Surulescu! Domnul director,               
Florin Păun!  

Dl Florin Păun: Da, nu am înțeles dacă mi s-a adresat vreo întrebare.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Da, este vorba de gardul de la Grădinița nr. 217.                    

Domnul Păun, o să vă rog să verificăm toate adresele care au venit de la această grădiniță și să 
grăbim puțin rezolvarea acestei situații.  

Dl Florin Păun: Vom face asta.  
D-na Aurelia Surulescu: Există notă de fundamentare, dar n-a fost aprobată.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Sunt sigură. Da, o să verific și eu, doamna consilier 

Surulescu! Mulțumesc! Domnul director, vă rog să ne ocupăm de asta!  
Dl Florin Păun: OK! Mulțumesc și eu!  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Discuții? Dacă mai dorește cineva să intervină?                 

Dacă nu, vă supun la vot amendamentul domnului viceprimar Gâdiuță.  
Se intră în procedură de vot 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Votul meu este „împotrivăˮ și o să mă ocup să 

clarific situația și în cazul în care este nevoie, revenim cu un proiect luna viitoare. 
Dl Demirel Spiridon: Suntem 24 de consilieri la acest punct. Dl Pascu s-a deconectat. 

Avem un vot „împotrivăˮ, 12 „abțineriˮ și 11 voturi „pentruˮ. Deci, amendamentul nu a fost 
aprobat.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Acum, vă rog să trecem la votarea proiectului în 
ansamblul său. 

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Sunt 24 de voturi „pentruˮ.  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Am o întrebare, dacă îmi permiteți!  
D-na Adina Nicolescu: Vă rugăm, domnul viceprimar! 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Având în vedere că a picat amendamentul ce viza 

includerea Grădiniței nr. 273, cum ar trebui să-și exprime părinții și cei interesați dorința de a fi 
incluși în program pentru a se vedea nevoia care există?  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Dar au făcut-o! Asta încerc să explic,                     
toate grădinițele au discutat, fiecare părinte de la toate grădinițele, au semnat și au făcut cerere 
pentru a fi incluși. Deci, am vorbit cu doamna director de la 273, are o sută și ceva de cereri 
pentru iulie și nouăzeci și ceva de cereri pentru august. Așa cum s-a făcut anul trecut, toți cei care 
s-au înscris vor fi arondați unei alte grădinițe, nu rămâne nimeni pe dinafară și, din nou, luni o să 
mă duc și eu la inspectorat și la doamna director, o să văd care este situația și dacă se confirmă că 
vor să facă neapărat Grădinița nr. 273, grădiniță de vară, revenim cu prima ocazie în luna mai, 
dacă mai avem ședință sau la începutul lunii iunie, cu proiect de amendare a acestui proiect și 
includerea Grădiniței nr. 273 în proiect. Deci, ca să fie clar, nu rămâne niciunul din copiii care s-
au înscris pe dinafară. Procedura este aceeași pe care am urmat-o și anul trecut, domnul 
viceprimar.  

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Bun, deci îmi confirmați că există peste 100 de cereri 
pentru Grădinița nr. 273.  

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Dar nu a fost niciodată o discuție pe subiectul acesta.  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Aveți în vedere că la Grădinița nr. 273 este relocată și 

Grădinița nr. 230 și de aceea am spus că pentru zona Ghencea, Prelungirea Ghencea era 
important să fie inclusă o grădiniță care chiar să fie aproape de comunitate, nu relocarea să se 
facă foarte departe, de aceea v-am menționat acest aspect. 

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Da. Deci, săptămâna viitoare o să avem claritate pe 
ce dorește și grădinița și inspectoratul și noi și revenim, dacă este cazul, cu un proiect de 
hotărâre. 
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Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Din punctul meu de vedere, peste 100 de cereri, doar la 
Grădinița nr. 273, fără a lua în calcul Grădinița nr. 230 care este relocată acolo, arată că există 
această cerere și această nevoie în zonă.  

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Faptul că avem astăzi pe ordinea de zi acest proiect, 
faptul că Consiliul Local a aprobat să aloce peste 7 milioane de lei, pentru proiectul Grădiniță de 
vară, arată că există nevoie și dorința Consiliului Local de a implementa acest proiect.                
Deci, nu este un motiv, nu avem nimic de dezbătut pe subiectul acesta. Repet, săptămâna 
viitoare, împreună cu domnul director de la Administrația Școlilor, vom avea claritate și vom 
proceda întocmai. Nu este timpul pierdut și vom regla, dacă lucrurile au nevoie de reglaj,                     
în consiliu, cu prima ocazie.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Trecem la următorul punct pe ordinea de zi:              
Proiect de hotărâre nr. 115/23.04.2024 privind aprobarea documentaţiei tehnice, faza studiu de 
fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-economici aferenţi, în vederea execuției lucrărilor de 
protejare/relocare și extindere a reţelelor de canalizare şi alimentare cu apă pentru obiectivul 
“Modernizare sistem rutier strada ALEȘD (tronson între bd. Uverturii – str. Calea 
Apeductului), Sector 6, București".  

Discuții dacă sunt, vă rog? Domnul consilier Bojdan, vă rog!  
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Mulțumesc, doamna președinte! Următoarele trei 

proiecte fac parte din ceea ce se numește urbanism de reparație, din punctul meu de vedere. Am 
o întrebare punctuală la executiv, dacă terenul pe care se va realiza această investiție aparține 
domeniului public al municipiului București sau există o hotărâre de Consiliu General care ne dă 
respectivul teren în administrare?  

D-na Adina Nicolescu: Da. Mulțumim! Din executiv, cine este să răspundă la această 
întrebare, vă rog? 

D-na Monica Cîrlogea, șef serviciu, Serviciul de Planificare Investiții: Monica 
Cîrlogea sunt de la Direcția Generală Investiții, Serviciul Planificare și îl am alături pe colegul 
Viorel Giura, șef birou de la Infrastructură Rutieră. O să ne dea lămuririle imediat.  

Dl Viorel Giura, șef birou Infrastructură Rutieră: Bună ziua! Viorel Giura mă 
numesc. Sunt șeful biroului Urmărire Contracte Infrastructură Rutieră. Toate cele trei proiecte de 
alimentare cu apă și canalizare se derulează pe suprafețe ce sunt în administrarea noastră, 
domeniul public, deci, nu necesită expropieri și ele sunt lucrări premergătoare celor de 
modernizare ale sistemului rutier. Fac parte din categoria echipelor edilitare ale arterelor de 
circulație. Aceasta, după cum știți, este și o condiție premergătoare în eventualitatea accesării 
unor fonduri europene.  

Dl Alexandru Teodor Bojdan: Am înțeles. Mulțumesc, domnule Giura! 
Dl Viorel Giura: Și eu vă mulțumesc!  
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Am citit. Deci, majoritatea intervențiilor desfășurate aici 

vizează rețeaua de distribuție apă potabilă și canalizare.  
Dl Viorel Giura: Da. 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Așa menționează în studiul de fezabilitate.                      

Lipsa rețelelor de distribuție și apă potabilă, precum și a rețelei de canalizare pe strada Aleșd, 
reprezintă un disconfort considerabil al consumatorilor.  

Dl Viorel Giura: Sigur. 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Am înțeles și mai aveam o întrebare, pentru că eu am 

descoperit H.C.L. nr. 19 din 2016 și H.C.L. nr. 43 din 2017 pentru reabilitare sistem rutier aleea 
Aleșd cu o valoare aprobată de 2.280.960 lei cu TVA. Mă gândesc și eu acum, 2017 este…, 
practic ieri, din punct de vedere administrativ, da, este acum puțină vreme. Cum de n-au fost 
identificate atunci aceste probleme cu alimentarea cu apă și canalizarea și cum de s-a aprobat 
construirea imobilelor de locuințe colective pe bulevardul Uverturii, zona Aleșd, Apusului,              
când această stradă Aleșd este o uliță? 
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 Dl Viorel Giura: Mă rog, nu o uliță, este o stradă de dimensiuni minimale, de categorie 
inferioară.  

Dl Alexandru Teodor Bojdan: Am înțeles. Cum de n-au fost descoperite problemele cu 
alimentarea cu apă și canalizare în 2017? Repet, valoarea indicatorilor aprobați atunci era de 
aproape 2.500.000 de lei cu TVA, mult mai mare decât ce aprobăm noi acum.  

Dl Viorel Giura: În 2017, mă rog, la momentul respectiv, nu eram în instituție, dar aș 
verifica, în primul rând, dacă lucrările respective se referă la reabilitare sistem rutier sau la apă și 
canal. 

Dl Alexandru Teodor Bojdan: La reabilitare sistem rutier se referă, dar nu s-a gândit 
nimeni să verifice întâi apă și canal, în zona respectivă, până să reparăm stratul de asfalt? 

Dl Viorel Giura: Nu aș putea să vă răspund la întrebarea aceasta.  
Dl Paul Moldovan, administrator public Primăria Sectorului 6: Am să răspund eu la 

la întrebarea aceasta. Este destul de…, să zicem, cred că intuiește toată lumea ce s-a întâmplat. 
S-a întâmplat că, pe măsură ce dezvoltarea urbanistică sau îndesirea locuințelor sau blocurilor pe 
aceste străzi s-a produs de-a lungul anilor, a scăzut eficiența sistemului de apă-canal care o fi 
acolo, prin urmare ele trebuie extinse. Nu este singura situație cu care ne confruntăm. Sunt la fel 
probleme, de exemplu pe strada Belșugului și știți bine că, nici nu știu dacă chiar pe ordinea de 
zi de astăzi este un proiect care face… 

Dl Demirel Spiridon: Este. 
Dl Paul Moldovan: Da și pe alte străzi, gen Viscolului, unde la început era situația 

gestionabilă pentru că erau mai puțini beneficiari sau utilizatori ai rețelei, după care,          
crescând numărul acestora, din diverse motive, într-adevăr, în ultimii 8 ani, problema se 
acutizează și noi, ca și instituție publică, trebuie să venim cu soluții, până la urmă, să asigurăm 
oamenilor serviciile de care au nevoie și discutăm de servicii de bază. Cam aceasta este 
explicația pe care pot să o dau, dincolo de a putea să dau explicații referitoare la o situație din 
2017, sincer. 

Dl Alexandru Teodor Bojdan: Mulțumesc, domnule administrator public!                     
Într-adevăr, situația aceasta o regăsim în mai multe zone, chiar peste stradă, în zona Stupca,                
eu suspectez că este aceeași problemă și știu de la mai mulți cetățeni că au aceeași problemă și 
zona este în continuă dezvoltare imobiliară, dar să știți că tot avem discuțiile acestea atunci când 
aprobăm dezvoltări imobiliare. Exact probleme de genul acesta este unul dintre motivele și  
discuțiile pe care le avem atunci când aprobăm, în fine, când dezbatem dezvoltări imobiliare și 
despre Belşugului, o să revin la punctul următor. 

Dl Paul Moldovan: Mai pot să fac o precizare, doamna președinte! 
D-na Adina Nicolescu: Vă rugăm, dl Paul Moldovan! 
Dl Paul Moldovan: Situația are mai multe cauze. Este adevărat că în acele zone se 

construiește sau s-a construit. Știți foarte bine că acele construcții se avizează de furnizorii de 
utilități, în speță, Apa Nova. Pe de altă parte, ei au obligația de a face investiții, însă și le 
programează așa cum și le programează și de foarte multe ori, Consiliul Local Sector 6 și 
aparatul de specialitate, s-au găsit în situația în care să decidă dacă intervin mai rapid și nu 
așteaptă planul de investiții de la Apa Nova și suntem în această situație cu mai multe proiecte 
sincer, pe care le-am și enumerat. Cam aceasta am avut de zis. Mulțumesc! 

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Mai am eu două… 
D-na Adina Nicolescu: Vă rog, doamna viceprimar! 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Deci, totuși vorbim de o străduță de 150 metri care 

este folosită exclusiv de cele două ansambluri imobiliare construite acolo și în raportul de 
specialitate al Direcției de Investiții se vorbește despre racordarea la utilități printr-o serie de 
improvizații. Acum, eu știu că la recepția clădirilor noi, mergem și vedem dacă au racorduri, acă 
au respectat autorizația. În autorizație, ei au obligația de a avea utilități și toate cele.                  
Mi-e greu să înțeleg, putem vorbi de…, stați puțin să vă citez exact din proiectul de hotărâre, 
putem vorbi de poluare produsă în urma deversării necontrolată a apelor uzate în mijlocul 
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sectorului, la două blocuri cochete, de altfel, că am fost acolo în zonă și aș avea o curiozitate 
vizavi de cum am ales să prioritizăm această străduță de 150 metri în fața altora care da,                     
au aceeași problemă, din păcate.  

Dl Viorel Giura: Deci, acea stradă nu deservește strict riveranii, pentru că ea permite 
accesul și la parcarea pe care noi am construit-o anul trecut. Totodată, ne ajută foarte mult și cu 
deversarea apelor pluviale, având în vedere parcarea pe care am executat-o cu o suprafață destul 
de mare și dificultatea de a descărca tocmai în strada Apeductului. Ne ajută, ne ușurează 
deversarea apelor pluviale și pentru parcarea mare. Probabil, o știți, chiar la marginea străzii 
Apusului, înspre calea Apeductului.  

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Da, știu parcarea.  
Dl Viorel Giura: Este o parcare de 70 și ceva de locuri, 73. 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: O știu. Nevoia de a veni și a moderniza această stradă 

este în oglindă cu parcarea şi este legată de parcare? 
Dl Viorel Giura: Are un beneficiu, exact. Are un beneficiu și pentru parcare și acces la 

parcare și deversarea apei pluviale, pentru că este o suprafață destul de mare.  
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: OK! Deci, vorbim de apa pluvială care se strânge pe 

parcare și care ar trebui să intre în sistemul de la Apa Nova.  
Dl Viorel Giura: Exact. 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Deci, nu vorbim de apă și canal, accesul la utilități, 

pentru că oamenii din zonă nu mi s-au plâns. Eu am stat de vorbă cu 2, 3 oameni care stau în 
blocurile acelea și n-au avut niciodată problemă la aceste servicii de utilități.  

Dl Viorel Giura: Sunt ferm convins că sunt și subdimensionate, având în vedere noile 
dezvoltări, situație cu care ne întâlnim și la Drumul Belșugului și prin alte locații unde 
intenționăm să facem lucrări de infrastructură, dar premergător trebuie să le facem pe cele de 
apă-canal. În momentul în care venim cu ele, evident că Apa Nova, în avizele pe care ni le emit 
solicită un upgrade, să zic așa. 

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria:  OK! 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Vă propun să trecem la votarea proiectului.                  

Vă rugăm, domnul secretar general, să votăm proiectul numărul 115.  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Dacă dl Pană nu ne aude, sunt 23 prezenți și 23 de voturi 

„pentruˮ.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 23 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat. 
Trecem la următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 116/23.04.2024 

privind aprobarea documentaţiei tehnice, faza studiu de fezabilitate şi a indicatorilor                 
tehnico-economici aferenţi, în vederea execuției lucrărilor de protejare/relocare și extindere a 
reţelelor de alimentare cu apă şi canalizare pentru obiectivul “Modernizare sistem rutier 
Drumul Belșugului, Sectorul 6, București". 

 Dacă mai sunt discuții? Domnul consilier Bojdan, vă rog! 
 Dl Alexandru Teodor Bojdan: Mulțumesc, doamna președinte! Cumva aceeași 

problemă și aici, așa cum a confirmat și dl administrator public. Studiile de fezabilitate sunt 
copy-paste, schimbate valorile și atât. Deci, problema aceasta este una sistemică în Sectorul 6. 
Eu am încercat să văd dacă este în administrarea sectorului și de când este în administrarea 
sectorului. Am găsit H.C.L. nr. 188 din 2017, când domnul consilier Pană era președinte, privind 
solicitarea către C.G.M.B. de a prelua în administrarea directă Osiei și Belșugului. De atunci,     
nu am mai găsit nici o informație dacă transferul dreptului de administrare s-a realizat și dacă 
Direcția de Investiții de atunci a elaborat vreun alt proiect pentru rezolvarea acestei probleme cu 
Osiei și Belșugului. În schimb, am găsit o serie de proiecte de dezvoltare imobiliară,                  
H.C.L. nr. 200 din 2018, 315 din 2019, 248 din 2019 și ultimul, cel mai recent 237 din 2022,            
pe care dumneavoastră l-ați aprobat. Așa că, aș vrea să știu de la domnul Giura dacă într-adevăr 
există în administrarea Sectorului 6 și când. 
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Dl Demirel Spiridon: Păi a mai zis o dată.  
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Da și pe baza cărui H.C.G.M.B., când s-a efectuat acest 

transfer de drept de administrare? Nu am găsit din 2017 nimic, repet.  
Dl Viorel Giura: Este H.C.G.M.B., avem și procedură de expropiere, avem culoarul.  
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Aceasta s-a întâmplat înainte de 2020 sau după 2020?  
Dl Viorel Giura: După 2020, dacă nu mă înșel, în 2021 este procedura, dar vă pun la 

dispoziție datele, nu este nici o problemă. Deci, tot ce lucrăm, lucrăm pe domeniul public.  
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Am înțeles. Încă o dată, confirmare că din 2017,                     

pe fostul mandat, când s-a trimis această solicitare către C.G.M.B., nu s-a întâmplat absolut 
nimic până după septembrie 2020. Mulțumesc! 

Dl Paul Moldovan: Aici, am de făcut o precizare, d-na președinte, dacă îmi permiteți! 
D-na Adina Nicolescu: Da, vă rog! 
Dl Paul Moldovan: Exista un proiect de reabilitare rutieră, din ce știu eu, acestei străzi 

înainte de 2020, toamna, când am venit la Primărie și asta știu eu. Noi am luat acel proiect și am 
considerat că el trebuie făcut la alte standarde. De aceea, am inițiat procedură de expropriere 
pentru anumite terenuri, ca să lărgim un pic trama stradală după care, noi am primit avizele de la 
Apa Nova, după care la revenire, când am actualizat sumele și indicatorii de acolo, ne-au spus că 
rețeaua de acolo este subdimensionată și există locuințe care nu mai beneficiază de presiune la 
apă așa cum ar trebui, la standardul la care ar trebui. Prin urmare, ne-am asumat noi acest demers 
de a supradimensiona rețeaua de apă-canal de acolo, înainte de a reface sistemul rutier.  

Dl Alexandru Teodor Bojdan: OK! Mulțumesc, domnule administrator public!              
Atunci, o solicitare, dacă se poate, către Direcția de Investiții. Ori de câte ori avem proiecte 
pentru reabilitare rutieră, să ne gândim dacă nu cumva trebuie extinsă și rețeaua de utilități              
apă-canal. Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumesc! Dacă doriți să mai interveniți de la Direcția de 
Investiții? Dacă nu, trecem la votarea proiectului, vă rog! 

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 23 de voturi „pentruˮ. D-na Trăistaru nu mai este conectată.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 23 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat. 
Trecem la următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 117/23.04.2024 

privind aprobarea documentaţiei tehnice, faza studiu de fezabilitate şi a indicatorilor                
tehnico-economici aferenţi, în vederea execuției lucrărilor de protejare/relocare și extindere a 
reţelelor de alimentare cu apă şi canalizare pentru obiectivul “Modernizare sistem rutier        
strada Valea Cricovului, Sector 6, București".  

Discuții dacă sunt, vă rog? Domnul consilier Bojdan! 
 Dl Alexandru Teodor Bojdan: Mulțumesc, doamna președinte! Încă o dată,                  

aceeași problemă identificată și pentru această zonă și un argument că am procedat bine atunci 
când am adoptat H.C.L. nr. 36 din 2022 și 179 pentru respingerea unui plan urbanistic de detaliu, 
iată că utilitățile sunt insuficient dimensionate. Voiam să întreb executivul dacă după finalizarea 
acestei lucrări și a drumului Valea Largă se impune o resistematizare a circulației în zonă și 
instituirea de sensuri unice?  

Dl Paul Moldovan: Răspund eu. 
D-na Adina Nicolescu: Domnul administrator! 
Dl Paul Moldovan: Da, aici, într-adevăr, mulțumesc, ați intuit bine. Practic, aici,               

facem lucrările din două motive. O dată că trebuie să extindem rețeaua. În al doilea rând,                
trebuie să o racordăm la rețeaua de utilități pe care noi am executat-o pe drumul Valea Largă 
înainte să ne apucăm de sistemul de reabilitare sau mă rog, de construirea sistemului rutier, că nu 
exista. Da, există și un plan prin care analizăm Cricovului, Doftanei, Valea Furcii, ca să o 
racordăm în mod corect la fluxurile de trafic care vor fi pe Valea Largă.  



Page 18 of 24 

 

Dl Alexandru Teodor Bojdan: Ați anticipat întrebarea mea care viza Valea Furcii, 
strada paralelă, dacă vom avea o abordare similară pentru extinderea utilităților și refacerea 
carosabilului și pentru Furcii? 

 Dl Paul Moldovan: Da, noi am inclus racordurile în proiectul inițial, am mai făcut niște 
analize pe măsură ce s-a dezvoltat proiectul Valea Largă și am venit cu aceste mici, să zic, 
actualizări sau racorduri mai bune, inclusiv pe rețea de utilități și mai există un motiv, este legat 
de conectarea la sistemul de ape pluviale pentru care facem aceste lucrări pentru că, având în 
vedere stadiul proiectului Prelungirea Ghencea, noi nu putem să racordăm sistemul de ape 
pluviale de la Valea Largă la Prelungirea Ghencea, așa cum este în proiectul prelungirii,         
inclusiv tronsonul cel executat de C.N.A.I.R. care conectează Pasajul Domnești.  

Dl Alexandru Teodor Bojdan: OK! Mulțumesc!  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Domnul consilier Pană Traian, vă rog! 
Dl Traian Pană, consilier local: Mulțumesc, doamna președinte! Un studiu de 

fezabilitate am văzut la capitolul trei, un scenariu fără proiect, varianta unu și varianta doi.             
Care dintre cele două variante, pentru că bănuiesc că scenariu fără proiect nu îl luați în calcul,          
o dată și referitor la intrarea pe Valea Cricovului dinspre Valea Oltului, dacă aveți în vedere să 
faceți și un trotuar pentru pietoni, deoarece în capăt, acolo, chiar sunt probleme fiind circulație în 
ambele sensuri, dacă apare și o doamnă cu un copil mic nu mai au cum să treacă, adică punem 
pietonii în pericol neexistând trotuar la intrarea în Valea Cricovului până în Valea Danului,             
dacă nu mă înșel. Mulțumesc! Aștept un răspuns.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim!  
Dl Paul Moldovan: O să răspund eu, dacă se poate. Mulțumesc! Evident că mergem pe 

scenariul cu investiția, pentru că eu zic că suntem oameni serioși și trebuie să facem lucrurile așa 
cum trebuie și doi, da, acolo știm problema. O să revenim cu un proiect mai amplu, care va 
cuprinde întreaga zonă, nu face, să zicem, obiectul proiectului Valea Largă și cu aceste mici 
apendici pe care îi realizăm acum, dar da, știm că sunt foarte multe probleme și pe Valea Furcii, 
legate de trotuare și pe Cricovului și pe Valea Doftanei. Problema este sistemică în această zonă. 

Dl Traian Pană: Da. Mulțumesc, domnul administrator! 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Și cu toate acestea, aș îndrăzni să mai adaug ceva.             

În toți anii aceștia autorizațiile de construire s-au dat. Domnul arhitect șef le-a semnat.           
Primarii care au venit, au fost, le-au semnat. Construcții avem. Mămicile tinere s-au mutat în 
blocuri noi și iată, așa cum a spus și domnul Pană, dacă ies să se plimbe cu copilul, nu au pe 
unde, decât pe lângă mașini. Atât am avut de zis.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Trecem la votarea proiectului, vă rog!                    
Domnul secretar general! 

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 23 de voturi „pentruˮ.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 23 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat. 
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 134/17.05.2024  privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați pentru obiectivul de investiții 
„Executarea lucrărilor de construire pentru imobil cu consum de energie aproape zero (NZEB), 
respectând Ordinul M.D.R.A.P. nr. 386/2016, cu funcțiunea de grădiniță, cu regim de înălțime 
Ds+P+2E, conform H.C.G.M.B. nr. 157/2017” – Grădinița ANL Brâncuși, în vederea depunerii 
în cadrul apelului din programul Regional București – Ilfov 2021 -2027. Discuții, dacă sunt? 
Dacă nu sunt discuții, vă rog să trecem la votarea proiectului.  

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 20 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ. Dl Pană și dl Stanciu nu mai 

sunt conectați. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 20 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ                     

(dl Desculțescu), proiectul a fost adoptat. 
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Trecem la următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 130/17.05.2024 

privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați pentru obiectivul de investiții 
„Executarea lucrărilor de construire pentru: imobil cu consum de energie aproape zero 
(NZEB), respectând Ordinul M.D.R.A.P. nr. 386/2016, cu funcțiunea de grădiniță cu regim de 
înălțime P+1E, în incinta Școlii Gimnaziale "Sfinții Constantin și Elena", în vederea depunerii 
în cadrul apelului din programul Regional București – Ilfov 2021 -2027. Discuții dacă sunt?  

Dacă nu sunt discuții, vă rog să trecem la votarea proiectului. 
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 21 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ. S-a conectat dl Stanciu. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 21 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ                  

(dl Desculțescu), proiectul a fost adoptat. 
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 133/17.05.2024 privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții „Extindere capacitate 
prin refacere și supraetajare clădire existentă pentru Grădinița Hillary Clinton”, în vederea 
depunerii în cadrul apelului din programul Regional București – Ilfov 2021 -2027. Discuții dacă 
sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, vă rog să trecem la votarea proiectului.  

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 22 de voturi „pentruˮ.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 22 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat. 
Proiect de hotărâre nr. 126/15.05.2024 privind transmiterea imobilului identificat cu 

numărul cadastral 211120, situat în aleea Pravăț nr. 16, sector 6, București, din administrarea 
Administrației Școlilor Sector 6 în administrarea Sectorului 6 al Municipiului București,                  
în scopul extinderii capacității prin refacerea și supraetajarea clădirii existente pentru 
Grădinița “Hillary Clinton”. 

Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot.  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 22 de voturi „pentruˮ.  
D-na Adina Nicolescu: Cu 22 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 137/17.05.2024 privind aprobarea depunerii proiectului cu titlul 

„Infrastructura educațională modernă - Grădinița Constantin Brâncuși” în cadrul apelului din 
Programul Regional București-Ilfov 2021-2027 și aprobarea cheltuielilor legate de proiect. 

Discuții dacă sunt la acest punct? Dacă nu, vă propun să trecem la votarea proiectului. 
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 22 de voturi „pentruˮ.  
D-na Adina Nicolescu: Cu 22 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 131/17.05.2024 privind aprobarea depunerii proiectului cu titlul 

„Infrastructura educațională modernă - Grădinița Constantin și Elena” în cadrul apelului din 
Programul Regional București-Ilfov 2021-2027 și aprobarea cheltuielilor legate de proiect. 

Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot.  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 22 de voturi „pentruˮ.  
D-na Adina Nicolescu: Cu 22 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 132/17.05.2024 privind aprobarea depunerii proiectului cu titlul 

„Infrastructura educațională modernă - Grădinița Hillary Clinton” în cadrul apelului din 
Programul Regional București-Ilfov 2021-2027 și aprobarea cheltuielilor legate de proiect. 

Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, vă rog să trecem la votarea proiectului.  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 22 de voturi „pentruˮ.  
D-na Adina Nicolescu: Cu 22 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 128/15.05.2024 privind modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului Local al Sectorului 6 al Municipiului București nr. 164/30.06.2022 privind 
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aprobarea proiectului „Extinderea Sistemului de Colectare Separată a Deșeurilor la nivelul 
Sectorului 6 al Municipiului București” și a cheltuielilor legate de proiect, cu modificările și  
completările ulterioare. 

Discuții dacă sunt, vă rog? Domnul consilier Bojdan! 
Dl Alexandru Teodor Bojdan, consilier local: Da, doamna președinte, mulțumesc!      

În cadrul comisiei 1, am avut o discuție cu dl Octavian Aron și vreau să aveți în vedere că avem 
un proiect modificat transmis către Consiliul Local la 12:09., acela este cel corect și pe care ar 
trebui să-l supunem dezbaterii și votului. În comisia economică de buget, i-am transmis 
domnului director că s-a strecurat o eroare materială, dumnealui a verificat-o și a venit cu acest 
proiect modificat. Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim!  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Doar o întrebare, că profit de faptul, că este domnul  

administrator public aici. Noi avem posibilitatea să prelungim această finanțare și pentru 
următorul exercițiu, că știu că fondurile trebuiau, mă rog, lucrările trebuiau executate la 31.12,        
n-am finalizat, dar am putut prelungi perioada de implementare. Corect?  

Dl Paul Moldovan, administrator public: Da, practic, aceasta facem efectiv, acum, 
prin acest proiect. Este adevărat că ne-am angajat la un demers destul de provocator, pentru că 
am vrut să depunem acest proiect pe finalul perioadei de programare care era într-adevăr 2020, 
plus regula de 3 ani, plus trei. Am reușit aproximativ 300 să le menținem în finanțare pentru 
proiectul inițial din 2022 și într-adevăr, acum trecem pe perioada de programare 2021-2027      
pe program operațional dezvoltare durabilă. Da, așa este, acela! 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Important pentru toată lumea să știm că finanțarea va 
rămâne în continuare din fonduri nerambursabile. Aceasta era tot, doamna președinte!  
Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumesc!  
Dl Alin Copaci: Domnule secretar general, vă rog să aveți în vedere că a reintrat și 

domnul consilier Pascu.   
Dl Demirel Spiridon: Da. Mulțumesc!  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Domnul consilier Bojdan, mai doriți să spuneți 

ceva?  
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Nu!  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Dacă nu mai avem nicio intervenție, vă rog să 

trecem la votarea proiectului.  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: A intrat și domnul Pascu, sunt 23 prezenți. 23 de voturi „pentruˮ.  
D-na Adina Nicolescu: Cu 23 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 119/23.04.2024 de aprobare a Criteriilor pentru stabilirea 

ordinii de prioritate în soluţionarea cererilor de locuinţe şi în repartizarea locuinţelor pentru 
tineri, destinate închirierii, în Sectorul 6 al Municipiului București. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot.  
Se intră în procedură de vot 
Domnul Bordei și doamna Mitran se abțin de la vot și nu participă la dezbateri.                  

Dl consilier Simion Adrian nu este conectat. Sunt 20 de consilieri la acest proiect.  
Dl Demirel Spiridon: 20 de voturi „pentruˮ.  
D-na Adina Nicolescu: Cu 20 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 135/17.05.2024 privind aprobarea Bugetului de venituri şi 

cheltuieli al societății cu răspundere limitată  ECO COMPLEX  VEST S.R.L. pe anul 2024. 
Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot.  
Se intră în procedură de vot  
Dl Demirel Spiridon: Dl Zainea nu este conectat. Suntem 22 de consilieri prezenți.             

21 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ.   
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D-na Adina Nicolescu: Cu 21 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ (dl Desculțescu), 
proiectul a fost adoptat.  

Proiect de hotărâre nr. 123/13.05.2024 privind împuternicirea expresă a Consiliului 
Local al Sectorului 6 de către Consiliul General al Municipiului București să instituie taxa 
specială pentru emiterea acordului unic. 

Discuții dacă sunt, vă rog? Doamna viceprimar! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Aici aș avea eu ceva de adăugat. Din câte știu, 

taxelor speciale trebuie să li se acorde și o destinație. Am văzut în proiectul de hotărâre că dacă 
Consiliul General este de acord ca noi să înființăm această taxă, vom dispune în baza unui 
regulament aprobat în consiliu și aș vrea să lansez ideea către acest Consiliu ca în cazul în care 
ni se acceptă instituirea acestei taxe, toate veniturile pe care le vom obține să fie alocate ca 
destinație fie construirii, fie achiziției de locuințe de pe piața liberă, pe care să le atribuim în 
baza legii locuinței. Bineînțeles, este o idee, este o propunere pe care o fac în calitate de consilier 
local. O să analizăm și aspectele legale și variantele în care putem aplica această propunere,            
dar m-aș bucura dacă până la momentul la care vom avea în față regulamentul, dacă v-ați gândi 
și la această propunere. Vă mulțumesc!  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Dacă mai dorește cineva să intervină? Dacă nu,                
vă propun să trecem la vot.  

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Domnul consilier Zainea nu este conectat. Suntem 21 de consilieri 

prezenți. 20 de voturi „pentruˮ și un vot „împotrivăˮ.   
D-na Adina Nicolescu: Cu 20 de voturi „pentruˮ și un vot „împotrivăˮ (dl Desculțescu), 

proiectul a fost adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 136/17.05.2024 privind declanșarea procedurii de selecţie 

pentru administratorii Centrului de Inovare și Proiectare Urbană Sector 6 S.R.L.,                     
pentru mandatul 2024-2028. 

Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot.  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Suntem 22 de consilieri prezenți. Domnul Gâdiuță nu este 

conectat. 21 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ.   
D-na Adina Nicolescu: Cu 21 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ (dl Desculțescu), 

proiectul a fost adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 138/17.05.2024 privind declanșarea procedurii de selecţie 

pentru administratorii ECO-COMPLEX VEST S.R. L., pentru mandatul 2024-2028. 
Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la votarea 

proiectului.  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Suntem 22 de consilieri prezenți. 20 voturi „pentruˮ și două 

„abțineriˮ.   
D-na Adina Nicolescu: Cu 20 voturi „pentruˮ și două „abțineriˮ (dl Desculțescu,                 

dl Zainea), proiectul a fost adoptat.  
Primul punct de pe ordinea de zi suplimentară: Proiect de hotărâre nr. 140/20.05.2024 

privind constatarea încetării de drept, înainte de expirarea duratei normale, a mandatului de 
consilier local al domnului Lucian Dubălaru şi vacantarea locului de consilier local în cadrul 
Consiliului Local al Sectorului 6 al municipiului București. 

Dacă dorește cineva să intervină? Dacă nu, o să mulțumesc eu domnului consilier local, 
fost consilier local de acum, Lucian Dubălaru pentru toată munca depusă în Consiliul Local și 
mult succes în continuare.  

Vă propun să trecem la vot.  
Se intră în procedură de vot 
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Dl Demirel Spiridon: Sunt 21 de consilieri prezenți. Dl consilier Zainea nu este 
conectat.  20 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ.   

D-na Adina Nicolescu: Cu 20 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ (dl Desculțescu), 
proiectul a fost adoptat.  

Proiect de hotărâre nr. 143/21.05.2024 privind aprobarea Studiului de Fezalibilitate și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții „Realizarea Laboratorului de 
Imagistică în cadrul extinderii Centrului de Sănătate „Sfântul Nectarieˮ și amplasare post trafo 
în incintă”. 

Dacă sunt discuții? Doamna viceprimar, vă rog! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Este un comentariu pe care îl adresez pentru 

următoarele trei proiecte, pentru că toate au același scop și anume de a facilita depunerea cererii 
de finanțare din partea Primăriei pentru dotarea Centrului de Sănătate Sfântul Nectarie, cu un 
laborator de imagistică. Știți că este un proiect la care țin foarte mult. Împreună cu colegii de la 
Sfântul Nectarie, am reușit până acum să dotăm cu o secție de radiologie și cu mamograf, ceea 
ce nu este puțin lucru și acum colegii de la fonduri ne vor ajuta să obținem finanţare pentru un 
laborator de imagistică, care înseamnă un CT și un RMN, care vor fi puse la dispoziția 
locuitorilor Sectorului 6 și nu numai. Așa că să fie cu noroc și sper să ne dea vestea finanțării în 
scurt timp.  

Dl Paul Moldovan:  Noi nu prea suntem cu norocul, noi suntem cu treaba.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Lasă, câteodată este bine să ai și puțin noroc, am mai 

văzut cazuri.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim mult! Dacă mai dorește cineva să intervină? Dacă nu, 

vă propun să trecem la vot.  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Sunt 23 de consilieri prezenți. S-a conectat dl Zainea.                  

23 de voturi „pentruˮ.  
D-na Adina Nicolescu: Cu 23 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 144/21.05.2024 privind transmiterea imobilului identificat cu 

numărul cadastral 210283 situat în b-dul Uverturii nr. 81, sector 6, București, din administrarea 
Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 6 în administrarea 
Sectorului 6 al Municipiului București, în scopul dezvoltării programelor de screening în cadrul 
Centrului de Sănătate Multifuncțional ”Sfântul Nectarie”. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, vă rog să trecem la vot.  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Sunt 23 de consilieri prezenți. A intrat d-na Trăistaru şi s-a 

deconectat dl Zainea. 22 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ.   
D-na Adina Nicolescu: Cu 22 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ (dl Desculțescu), 

proiectul a fost adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 145/21.05.2024 privind aprobarea parteneriatului între             

Sectorul 6 al Municipiului București și Centrul de Sănătate Multifuncțional ”Sfântul Nectarie”,                     
în vederea depunerii în cadrul Programului Sănătate și realizării în comun a proiectului cu titlul 
Dezvoltarea programelor de screening în cadrul Centrului de Sănătate Multifuncțional                 
„Sfântul Nectarie”, cod MySMIS2021/SMIS2021+319165. 

Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot.  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Sunt 24 de consilieri prezenți, s-a conectat dl Zainea. 23 de voturi 

„pentruˮ și o „abținereˮ.   
D-na Adina Nicolescu: Cu 23 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ (dl Desculțescu), 

proiectul a fost adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 142/21.05.2024 de preluare prin novație, de către Sectorul 6               

al Municipilui București, a contractelor de furnizare de servicii de telefonie fixă/mobilă și 
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internet încheiate la nivelul instituțiilor publice cu personalitate juridică aflate în subordinea 
Consiliului Local al Sectorului 6 cât și la nivelul unităților de învățământ preuniversitar de stat 
din   Sectorul 6 al municipiului București. 

Discuții dacă sunt? Vă rog, domnul viceprimar! 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Aș dori să întreb în legătură cu contractele care au fost 

preluate deja prin proiectul anterior ce viza utilitățile. Care este randamentul? Care sunt 
economiile care s-au făcut până acum? Dacă poate cineva să ne spună.  

Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan, director general la direcția generală economică: Bună 
ziua! Au făcut economii cu circa între 20% și 30%, tocmai pentru că au fost comasate toate 
contractele și nu mai sunt 1, 2, 3, 5, 7 furnizori, fiind unul singur, se pot negocia altfel tarifele.  

D-na Adina Nicolescu: Da, mulțumim! 
Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: Cu plăcere! 
D-na Adina Nicolescu: Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, vă propun să trecem la 

vot.  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: D-na consilier Trăistaru și dl consilier Zainea nu mai sunt 

conectați. 21 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ (dl Desculțescu).   
D-na Adina Nicolescu: Cu 21 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ, proiectul a fost adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 91/26.03.2024 pentru aprobarea finanțării nerambursabile din 

bugetul local al Sectorului 6 a proiectelor culturale în anul 2024. 
Discuții dacă sunt? Doamna viceprimar, vă rog! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan:  Aici cred că știți, suntem deja în al treilea an în care 

vă prezentăm acest proiect. Conform Ordonanței de urgență numărul 51/1998, autoritățile 
publice locale au obligația să finanțeze proiecte culturale. Avem un regulament, un ghid al 
aplicantului. Evaluarea se face, de fapt, de către o comisie formată din experți evaluatori pe 
proiecte culturale, independenți. Ar fi al treilea an în care îl aprobăm și m-aș bucura tare mult ca 
dumneavoastră, colegii mei în Consiliul Local, să votați ˮpentruˮ. Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Vă propun să trecem la vot, dacă nu mai sunt alte discuții.  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Sunt 5 voturi „împotrivăˮ, două „abțineriˮ și 15 voturi „pentruˮ.  
D-na Adina Nicolescu: Cu 15 voturi „pentruˮ, două „abțineriˮ (dl Coșcodaru,                     

dl Desculțescu) și 5 voturi „împotrivăˮ (dl Ciontu, dl Iacob, dl Petcu, dl Stanciu,                      
d-na Surulescu), proiectul a fost adoptat. 

Trecem la următorul punct pe a doua ordine de zi suplimentară. 
Proiect de hotărâre nr. 146/23.05.2024 privind aprobarea demersurilor pentru 

înființarea unității de învățământ preuniversitar de stat din Sectorul 6 cu nivel de învățământ 
preșcolar, cu denumirea Grădinița ,,Albinuțele”, cu sediul în București, Str. Centurii nr. 4, 
Sector 6. 

Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot.  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Sunt 21 de consilieri prezenți, dl Bordei nu mai este conectat și            

21 de voturi „pentruˮ.  
D-na Adina Nicolescu: Cu 21 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat. 
Ultimul punct pe ordinea de zi: Întrebări și interpelări. 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: De la Administrația Școlilor dacă mai este domnul 

director?  
Dl Demirel Spiridon: Domnul director Păun mai este, dacă ne și aude.  
Dl Florin Păun: Bună ziua, vă aud!  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Am fost săptămâna aceasta la aniversarea școlii                

Sfinții Constantin și Elena, școală ce a împlinit 50 de ani de activitate. Și o problemă care din 
păcate s-a perpetuat în toți acești ani, este faptul că nu există sală de sport aici. La momentul 
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votării bugetului am propus includerea banilor pentru documentația sălii de sport și aș dori să 
știu în ce fază este această documentație care a fost inclusă la buget? 

Dl Florin Păun: Da, este în buget pe lista de investiții. Am avut niște priorități foarte…, 
nu știu cum să le spun, cu termene foarte strânse acum, cu mutarea P.T.T.R-ului și școlile de 
vară și nu am ajuns să lucrăm pe proiectul acesta.  

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Deci contractarea nu s-a realizat încă? 
Dl Florin Păun: Nu este încă realizată, este în plan, este pe calendar, lucrăm la ea.      

Deci, la modul la care pe calendarul nostru apare și urmează să se lucreze. 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Legat de Școala Sfânta Treime, vorbisem în ședința 

trecută legat de sala de sport de acolo și lămurirea situației cu terenul care trebuie răscumpărat. 
Dl Florin Păun: Da, noi am discutat inclusiv cu directorul școlii de la Sfânta Treime,             

am înțeles că există solicitare oarecum din partea proprietarilor. Avem documentele,                     
am formulat și o solicitare de a noastră către proprietari, în sensul dacă doresc să facă vânzarea, 
urmează să solicităm inclusiv către Consiliul Local. Va fi un proiect de hotărâre pentru un 
H.C.L. în sensul acesta, urmând să se solicite către Consiliul General pentru că, în mod normal, 
așa cum știm cu toții, proprietarul va fi Primăria Municipiului București. Pașii i-am urmat,                 
se lucrează la asta.  

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Și aveți o estimare când o să ajungă la consiliu? 
Dl Florin Păun: Așteptăm să vedem și un răspuns de la proprietari. Imediat ce va fi un 

răspuns de la proprietar, vom formula și solicitarea către consiliu.   
D-na Adina Nicolescu: În regulă, mulțumim! Dacă mai aveți alte discuții, vă rog? 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Aș dori să vă întreb în legătură cu școala nr. 163,                 

cu balonul care s-a stricat acolo. Dacă aveți o soluție cu repararea sau înlocuirea lui, nici acolo 
neexistând sală de sport. A fost o soluție de avarie acel balon și în acest moment nu mai poate fi 
folosit.  

D-na Adina Nicolescu: Vă rog, doamna viceprimar! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Da știu de discuția de la acea școală,                     

domnul viceprimar. Am luat legătura cu echipa de la serviciul tehnic din cadrul Administrației 
Școlilor. Până se va face timpul urât și copiii vor trebui să facă sportul în acel balon, situația va 
fi remediată. În acest moment pentru că vremea ne permite, sportul se face afară.  

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Mulțumesc! 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Dacă mai sunt alte întrebări, vă rog? Dacă nu, declar 

ședința închisă! 
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